
PLE VIC, 13 D’ABRIL 

Seguiment en directe, via Twitter 

 

osona.com @osonacomdirecte  ∙  12 h Hace 12 horas  

El ple s'ha acabat. La sessió ha trigat tres hores menys cinc minuts #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  12 h Hace 12 horas  

.@joanballana assegura que s’estan fent controls al carrer del doctor Salarich pel tràfic 
de drogues #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  12 h Hace 12 horas  

L’alcalde diu que mai s’han donat tractes de favor en empreses vinculades a familiars de 
regidors #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

Vialnet no dóna servei a Calldetenes. L’empresa lloga la maquinària i el conductor per 
netejar al mercat dels diumenges , diu @toni_serrat 

1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

Des de 2002 ja es fan analítiques als rius de la ciutat, diu @joseprafus #plevic 

0 retweets 1 favorito  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

La @cupvic fa un prec perquè es facin analítiques als rius de la ciutat i es facin públics 
els resultats mensualment #plevic 

3 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

L’Ajuntament de Vic farà un prec als propietaris dels solars abandonats de la zona del 
Molí d’en Saborit perquè els acondicionin #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

Ver traducción  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

Passem a les preguntes 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

Moció sobre el virrei Avilés aprovada amb una àmplia majoria (sense punt 3): tots els 
partits a favor menys PxC, en contra #plevic 

4 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

La @cupvic accepta retira el punt 3 perquè ‘el que interessa és que es faci el debat’ 
#plevic 

2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

L’equip de govern alerta que si la @cupvic no retira el punt 3 votarà en contra #plevic 



1 retweet 0 favoritos  

Ver traducción  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

.@DrJosepArimany Arimany considera ‘clau’ fer un estudi històric exhaustiu #plevic 

1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

L’equip de govern també posa com a condició que no es baixi el quadre per donar 
suport a la moció #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

.@joanlopezcarol diu que l’equip de govern està d’acord en revisar els mèrits d’Avilés 
però des d’una perspectiva de rigor històric #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

Josep @angladarj diu que si es retira el punt 3 de la moció, sobre el quadre, ell i Marta 
@rieramarc hi donaran suport #plevic 

2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

Xavier Tornafoch: ‘Estic d’acord que un genocida com virrei Avilés no tingui cap honor 
a la ciutat de Vic’ #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  



Raurell no considera que s’hagi de prendre com a mesura cautelar que es despengi el 
quadre de la Sala de la Columna #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

El PSC creu que és ‘oportuna’ la relectura dels mèrits d’Avilés, tot i que adverteix que 
s’ha de tenir en compte el context de l’època 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

.@JCarlesFuentes felicita la @cupvic per la recuperació de les dades històriques, però 
la qualifica de ‘sesgada’ #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

.@Marc_Bav fa un resum històric de la biografia del virrei Avilés #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  13 h Hace 13 horas  

La moció demana retirar la distinció i, mentre es tramiti l’expedient, despenjar de forma 
cautelar el seu quadre a la Sala de la Columna 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Quart i última moció, de la @cupvic , on es demana retirar la distinció de vigatà 
il•lustre a virrei Avilés. Més info 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/45784/cup/reclama/retirada/distincio/vigata/ill
ustre/al/virrei/avil … 

Ver resumen  



0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Continua el boicot cap a les mocions de PxC: tots els vots en contra i sense debat 
#plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

La tercera moció, també de PxC, proposa donar preferència als aturats com a membres 
de les meses electorals #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

La moció de PxC, com ja és habitual, es tomba amb el vot en contra de la resta de 
partits i ni tan sols es debat #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Segona moció, de la PxC, que demana servei gratuït de consultoria energètica a les llars 
#plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Aprovada per unanimitat la moció sobre les clàusules socials a les contractacions de 
l’administració pública local #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  



.@joanlopezcarol carrega contra el 'victimisme' de la CUP. Els regidors que pleguen, 
avui, estan més que desinhibits. #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

.@NilPuigivila recorda que la proposta ja l’havien fet la CUP i es va descartar #plevic 

2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

L’@aj_vic es compromet a incorporar, sempre que sigui possible, clàusules socials en 
els expedients de contractació pública #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

La moció està subscrita per tots els partits del consistori #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Primera moció per a l’impuls de la incorporació de clàusules socials en la contractació 
de l’administració pública local #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

Ver traducción  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Punt 11. Aprovada per unanimitat la cessió gratuïta d’un local a l’Associació de 
Geganters i Grallers del carrer de la Riera 

0 retweets 0 favoritos  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Punt 10. Aprovat conveni amb Justica relatiu a l’adequació immoble de la rambla 
Hospital per reubicar òrgans judicals, amb abstenció CUP 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Aprovada la proposta amb els vots de CiU, PSC i ICV; en contra, PxC, CUP i SI; i 
abstenció de dos regidors #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

.@JCarlesFuentes Carles Fuentes anuncia que si s’aprova el punt, el portaran a 
Fiscalia #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

El debat s’allarga, amb la particularitat que ve carregat de dards electorals #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com ha retwitteado  

Joan Coma i Roura @joancomaroura  ∙  14 h Hace 14 horas  

La falta d respecte q el regidor @icv_vic mostra no només per la @cupvic, sinó per la 
pròpia gent d'ICV i els seus votants fa fredar #plevic 

8 retweets 1 favorito  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Jacint Raurell: ‘Habitatge social se n’ha de fer sempre que hi hagi demanda’ #plevic 



0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

.@@Marc_Bav recorda que al mateix barri de la Serra-de-sanferm hi ha pisos 
desocupats #plevic 

1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Vila d’Abadal: ‘Els habitatges socials promoguts a la zona de can Colomer han estat un 
èxit’ #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Josep M. Vila d’Abadal: ‘No es pot canviar la definició d’usos del POUM’ #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Josep M. Vila d’Abadal titlla d’electoral la postura contrària #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

.@joanballana també recorda que hi ha pisos a la ciutat que encara estan desocupats 
#plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

.@joanballana Ballana recorda que al 2012 ERC ja va manifestar en contra d’aquest 
punt i va defensar l’enderroc #plevic 



0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

.@ibanlapeira creu que s’haurien de promoure l’ocupació de pisos que estan 
desocupats, abans de construir-ne de nous #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

Ver traducción  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

Xavier Tornafoch: ‘És un projecte bo, que ens permet tirar endavant dos projectes que 
estaven encallats’ #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Xavier Tornafoch: ‘No perdem de vista que estem parlant d'habitatge públic’ #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Jacint Raurell: ‘Si no fos així, el pla sense habitatge social, estaríem fent ciutats per a 
rics i per a pobres’ #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Jacint Raurell (PSC): 'El pla parcial fixa habitatges socials a la Serra-de-sanferm, tal 
com marca la normativa espanyola i catalana' 

0 retweets 0 favoritos  

Ver traducción  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Els veïns de la Serra no volen més ciment, diu @Marc_Bav de la @cupvic #plevic 

5 retweets 1 favorito  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Punt 9. Constitució d’un dret de superfície sobre les finques municipals al carrer bisbe 
Guix i Ramon Masferrer #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Punt 8. S’aprova la creació d’un fitxer de dades de caràcter personal de participació 
ciutadana, amb només abstenció de PxC #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Aprovada la modificació de crèdits del pressupost 2015 amb abstencions de la CUP i 
PxC #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Punt 7, modificació de crèdits. La CUP demana que es voti per separat subvenció Casal 
Claret. L’esmena no s’accepta #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Punt 6. Aprovades les tarifes socials del transport urbà per a 2015, amb l’única 
abstenció de PxC #plevic 



0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Aprovada la bonificació a la comunitat franciscana amb l’única abstenció de 
@SolidaritatVic #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Punt 5. Bonificació de la llicència urbanística per a la comunitat franciscana per obres 
d’adequació a l’ermita de Sant Francesc #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Aprovada la rescissió del contracte amb el vot favorable de tots els partits menys 
abstenció PxC #plevi 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

El conveni fa referència a l’any de 2001, a causa d’un tràmit jurídic, i el conveni es farà 
anual, explica Anna @Anna_Erra #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Punt 4. Aprovació del conveni entre Generalitat, @aj_vic i bisbat de vic per a la 
rescissió d’un conveni sobre la gestió del @MEV_Vic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  



Aprovada la voluntat de crear la Xarxa C-17 amb el vot de tots els partits menys les 
abstencions de PxC i @SolidaritatVic #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Vila d’Abadal: ‘La Xarxa C-17 ha situat la @uvic_news com a centre de formació 
d’aquesta àrea’ #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

La @cupvic pensa que en el futur es podria donar duplicitat de funcions però hi donarà 
suport perquè no suposa cap aportació econòmica 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

.@SolidaritatVic no veu el benefici de pertànyer a la Xarxa C-17 #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

Ver traducción  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Punt 3. L’@aj_vic expressa la voluntat de crear el lobby Xarxa C-17 #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Punt 2 es retira, sense massa explicacions: donar de baixar el centre de dia i els 
habitatges tutelats Els Caputxins #plevic 

0 retweets 0 favoritos  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Cristina Gayoso, de PxC, està absent perquè ha patit un accident i està ingressada 
#plevic 

0 retweets 0 favoritos  

Ver traducción  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Tot a punt per al #plevic, amb presència d'alguns més que possibles futurs regidors: 
@joancomaroura i @SaraBlazquez 

2 retweets 2 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Consulteu ordre del dia del #plevic, aquí... 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/45903/ple/vic/directe/partir/sis/tarda … 

Ver resumen  

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

La @cupvic demanarà en una moció la retirada de la distinció de vigatà il·lustre al 
virrei Avilés #plevic 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

A l'ordre del dia, destaca el conveni amb el Departament de Justícia per a la unificació 
de tots els òrgans judicials de la ciutat #plevic 

0 retweets 0 favoritos  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

El #plevic serà retransmès a la portada del nostre diari, via Twitter i vídeo. 

0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

L’@aj_vic celebrarà aquest dilluns, a partir de les sis de la tarda, una sessió ordinària 
del #plevic 

 


